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Manufactured by Pentair in Via Masaccio 13, Vicopisano, 56010, Italy 

Hergestellt von Pentair in Via Masaccio 13, Vicopisano, 56010, Italy 
 

 

We hereby declare, under our sole responsibility, that the product concerned is in 
compliance with the requirements of the following UBA evaluation criteria for materials 
in contact with drinking water: 

• Evaluation criteria for plastics and other organic materials in contact with 
drinking water (attachments A, B, C) 

• Evaluation criteria for metallic materials in contact with drinking water 

 

Wir erklären in alleiniger Verantwortung, dass das betreffende Produkt den folgenden 
UBA Bewertungsgrundlagen für Materialien im Kontakt mit Trinkwasser entspricht: 

• Bewertungsgrundlage für metallene Werkstoffe im Kontakt mit Trinkwasser 

• Bewertungsgrundlage für Kunststoffe und andere organische Materialien im 
Kontakt mit Trinkwasser (Anlagen A, B, C) 

 

Please note that this declaration is valid under the following conditions (Table 1)  

Bitte beachten Sie, dass diese Erklärung unter folgenden Bedingungen gültig ist 
(Tabelle 1) 

 

 

Release date/Ausstellungsdatum  

10/01/2023             

 

                                                                                      

 

 

 

 

5600 valves 
Models:  time clock - paddle metered 

 
5600 Ventile 

Modellen: time clock - paddle metered 
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Table 1/Tabelle 1 

 

Water 
temperature/Wassertemperature [°C] 

Cold water/Kaltwasser 
[23°C] 

Warm water/Heißwasser 

[60°C] 

Minimum Tank volume/ 
Wasserbehälter-Volume [L] 

3,4 

 

 
 
 

The following top filters are within the scope of this declaration 

Die folgenden Oberdüsen fallen in den Geltungsbereich dieser Erklärung  

 

18280 

18280-01 

 

Use these valves in combination with tanks (e.g Pentair Structural Tanks) 
and accessories which are compliant with UBA Evaluation Criteria. 
 
Verwenden Sie diese Ventile mit Wasserbehälter (z. B. Pentair Structural 
Tanks) und Zubehör die den UBA Bewertungsgrundlagen entsprechen. 


